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Rozwój terenów inwestycyjnych

Kolejne spotkanie w ramach współpracy z Katowicką Specjalną Strefą Ekonomiczną S.A. (KSSE) odbyło się 7 lutego. Głównym
tematem rozmów było zapotrzebowanie energetyczne terenów inwestycyjnych przy ul. Centralnej. Władze miasta podkreśliły
znaczenie współpracy samorządu, biznesu i instytucji restrukturyzacyjnych dla zrównoważonego rozwoju Orzesza.

W spotkaniu wzięli udział: Joanna Sekuła Senator RP; Mariusz Oleś, burmistrz Orzesza; Tomasz Szier, zastępca burmistrza;
Andrzej Zabiegliński, wiceprezes Zarządu KSSE oraz Katarzyna Biegun, dyrektor Działu Obsługi Inwestorów i Terenów
Inwestycyjnych KSSE; Jan Rogatko, wiceprezes Fortis Hub; Karol Parus, dyrektor techniczny Fortis Hub; Marek Janus ze Spółki
Restrukturyzacji Kopalń oraz Czesław Łomozik z Kopalnie Węgla Kamiennego w Całkowitej Likwidacji SRK S.A. z siedzibą w
Rudzie Śląskiej.

Władze Orzesza podkreśliły, jak istotna jest efektywna współpraca samorządu, sektora biznesowego i instytucji
restrukturyzacyjnych dla zrównoważonego rozwoju miasta. Dzięki takim inicjatywom możliwe będzie pozyskanie nowych
inwestorów, stworzenie warunków sprzyjających rozwojowi firm oraz poprawa jakości życia mieszkańców.


